
Hoofdstuk 1 

Wie Ben Jij ? 
 

Onderzoek Jezelf 

 2 Korintiërs 13:5 zegt, Stelt uzelf op de proef, of gij wel in het geloof zijt, onderzoekt 

uzelf. Of zijt gij niet zo zeker van uzelf, dat Jezus Christus in u is? Want anders zijt gij 

verwerpelijk. Dit Bijbelvers is een gebod, niet een suggestie. 

 De meeste Christenen onderzoeken zichzelf vanuit een standpunt ben ik wel een goede 

heer. Ze zeggen; ik ga naar de kerk en doe goede dingen. Ik moet wel een goed Christen zijn. 

Ze beoordelen zichzelf als goed zijnde maar kunnen totaal misleid zijn. 

 Als God je zegent met oren om te horen van de waarheid, zul je datgene wat je 

voorheen hebt geloofd anders gaan zien als ze voorheen deed. In plaats van je natuurlijk 

denken te gebruiken, zul je openbaringen van de Heilige Geest ontvangen. 

 1 Korintiërs 2:14 zegt, Doch een ongeestelijk mens aanvaardt niet hetgeen van de 

Geest Gods is, want het is hem dwaasheid en hij kan het niet verstaan, omdat het slechts 

geestelijk te beoordelen is. Jouw natuurlijke mens kan de dingen van de Geest niet begrijpen. 

Als jij besluit te weten wat een bijbelvers betekent, dan ben je jezelf aan het misleiden. 

 

Ben Jij Wijs of Dwaas? 

 De beste manier om een dwaas en leugenaar te worden is door het oneens te zijn 

met God. Ben jij wijs in de ogen van God? Of ben je een dwaas in de ogen van God? Ben jij 

een leugenaar in Gods ogen? Als je het met God eens bent en gehoorzaamt wat God zegt, dan 

ben je wijs (Matteüs 7:24-25). Als je aan het Woord ongehoorzaam bent, dan ben je dwaas 

(Matteüs 7:26-27). Je kunt een bepaald moment wijs zijn en het andere moment dwaas zijn. 

Vleselijke gelovigen bewegen zich heen en weer tussen deze twee mogelijkheden. 

 Als je wijs bent en gehoorzaamt wat God zegt, zullen zich goddelijke vruchten zich 

openbaren. Veranderingen zullen eerst plaatsvinden in jouw houding naar de Heer toe; jouw 

denken gaat veranderen. Dit is een onderdeel van het proces dat de Heilige Geest toe laat om 

Zijn werk in jou te doen. Hij verandert wat je gelooft, denkt en hoe je handelt in 

overeenstemming met het Woord van God. 

 Typisch is dat diegene die vanuit het natuurlijke functioneren, beginnen met wat ze 

zelf geloven als zijnde de waarheid. Als ze dan duidelijke Bijbelverzen lezen die hun 

geloofsovertuiging tegenspreken, zal hun redenering dit afwijzen. Zij passen het Woord van 

God aan, zodat het overeenkomt met wat ze al van te voren hebben besloten om te 

geloven. Deze misleiding overheerst in de kerk vandaag de dag. Vooropgezette 

veronderstellingen van wat waar is, zullen je altijd misleiden. 

 Het is de taak van de Heilige Geest om je de waarheid te vertellen. Er wordt van je 

vereist dat je jezelf beproefd ten dienste stelt van God, als een arbeider, die zich niet behoeft 

te schamen, doch rechte voren trekt bij het brengen van het Woord der waarheid (2 

Timoteüs 2:15). Jouw natuurlijke verstand kan en zal nooit in staat zijn om de waarheid uit te 

leggen. 

 Waarheid wordt geopenbaard en bevestigt door de Geest van God. Alles wat je gelooft 

moet door de Geest worden bevestigd voordat je jouw geloof hierin vrij zet. Onthoud: Wat 

je denkt dat je weet zal je hinderen te weten wat God wil dat je weet.  

 

Het Grootste Struikelblok 

 De waarheid waar de meeste gelovigen over struikelen is het vestigen van de 

Heerschappij van Jezus Christus. In feite is dit het grootste struikelblok voor ieder persoon. 

Je zou denken na al die tijd dat God van gedachte zou veranderen om dit van Zijn kinderen te 

eisen. 



 Waarom is God zo onveranderlijk? Omdat Hij God is en niet veranderd (Maleachi 

3:6a). Hij is onverbiddelijk omdat Hij altijd gelijk heeft. Wij zijn de hardnekkige mensen. 

Omdat wij geloven dat we gelijk hebben, maakt niet dat we gelijk hebben. 

 

Wie Ben Jij? 

 Wie ben jij? Normaal zal jouw antwoord zijn vanuit dit natuurlijke leven. Ik ben een 

loodgieter. Ik ben een elektricien. Ik ben een leraar. Ik ben een boer. Ik ben een predikant. 

Wij geven antwoord gebaseerd op wat we zelf belangrijk vinden wie wij zijn. 

 Misschien heb je een visitekaartje. Reken je, vijftien dingen die je bent maar niet zo 

belangrijk zijn, ook mee? Waarschijnlijk zul je alleen jouw belangrijkste titels meerekenen. 

Wat zie je als jouw grootste naam? Is dit gebaseerd op jouw natuurlijke wereld of de 

geestelijke wereld? 

 Paulus en Petrus beschreven zichzelf aan het begin van hun brieven. Zij begonnen hun 

brieven met een dienstknecht van de  Heer en een apostel van Jezus Christus (Romeinen 1:1 

en 2 Petrus 1:1). Zij gaven meer waarde aan de titel dienstknecht van de Heer dan aan apostel. 

 Beschouw je het zijn van een dienstknecht van God jouw hoogste roeping? Geef 

je meer waarde aan wat jij hebt bereikt dan wat God in jou heeft gedaan? Jezus zei in Marcus 

9:35 ; En Hij ging zitten, riep de twaalven en zeide tot hen: Indien iemand de eerste wil zijn, 

die zal de allerlaatste zijn en aller dienaar.  Dat was niet het antwoord wat zij wilden horen. 

In het vlees willen wij dat ook niet horen. Jezus zei dat diegene die de dienstknecht van allen 

zijn, zullen de hoogste positie in Zijn Koninkrijk hebben. 

 Dit is het tegenovergestelde wat de meeste kerken tegenwoordig leren. Dit laat 

duidelijk zien hoe succesvol satan is geweest in het misleiden van Gods mensen. Ben jij ook 

op dezelfde manier misleidt? Weersta je een dienstknecht van allen te zijn? Wat is jouw 

geestelijke visitekaartje? 

 Christenen die het dienstknecht zijn omhelzen, maken de duivel bang. Jouw andere 

titels maakt hem niet nerveus. Als Jezus Christus jouw letterlijke, functionele Heer is van 

jouw leven, kan satan je niet verslaan. Het leven in het Koninkrijk stelt je in staat om hem te 

verslaan en anderen te helpen hem te verslaan. 

 Als God je iets opdraagt te doen in Zijn Koninkrijk, zal Hij alles ondersteunen wat Hij 

je heeft vertelt te doen en de duivel weet dit. Een dienstknecht van de Heer is de laatste titel 

die satan wil dat je hebt. Het maakt hem niets uit of dat je een hoge titel hebt in een kerk of 

een doctor graad in Theologie, zolang je maar geen dienstknecht ben van de Heer. 

 

Wie Wil Je Zijn? 

 Wil je zijn wat jouw vlees en satan willen dat je bent of wil je zijn die God wil dat je 

bent? satan wil dat je onwetend bent van wie je bent in Gods Koninkrijk. Hij wil dat jouw 

geloof in het negatieve wordt vrij gezet. Als je worstelt met je veroordeelt te voelen en je 

gelooft dat je een mislukkeling bent, dan geloof je wat satan zegt. Het maakt hem niets uit of 

dat je een goede of slechte heer bent, zolang je maar niet bent wie God zegt dat je bent. 

 1 Korintiërs 12:18 zegt dat God ieder lid hun plaats in het lichaam gegeven, zoals Hij 

gewild heeft. Alleen God beslist wie jij bent. Je hebt geen recht van stemmen. Jouw 

voorganger, kerkgroepering of echtgenoot kunnen hier niet op stemmen. God beslist. De 

enige keuze die je hebt, is of dat je het ermee eens bent. 

 Als God naar je kijkt, ziet Hij het begin vanaf het einde (Jesaja 46:10) Misschien ben 

je nu nog steeds in de vorm van een zaad. God kijkt naar die zaad en weet precies wie en wat 

dat zaad bestemt is om te worden. Hij heeft het zaad geplant van wie je bestemt bent te zijn, 

hier op aarde en in de eeuwigheid. De enige voorwaarde is om Zijn instructies op te volgen. 

 Het is precies hetzelfde als God een eikenboom kan zien in een kleine eikel. Alle 

noodzakelijke onderdelen voor de volwassen boom zijn al in dit zaad. In feite bevat dit zaad 



de genetische samenstelling voor deze unieke eikenboom. God ziet de unieke individu wie je 

bestemt bent om te worden, ook al kun jezelf alleen het zaad zien. 

 Wie wil je werkelijk in jouw hart zijn? Wil je de persoon zijn die je vlees wil dat je 

bent? Deze natuur onderwerpt zich aan satan, dat is bewust of onbewust. Het is dezelfde 

natuur die in de boom van kennis van goed en kwaad is. De zondige natuur is al door God 

veroordeeld en verdoemd. Is dat wie je wilt zijn? Jouw vruchten openbaren jouw 

hartverlangen, dus wat onthullen jouw vruchten? 

 

Waar Leef Je? 

 Romeinen 8:3 zegt dat alle zonden veroordeeld in het vlees. Je kunt niet je 

onthouden van zondigen als je in het vlees bent. Is dat waar je wilt leven? Jouw vlees is al 

veroordeeld. Alleen maar omdat je weet of goed doet, betekent niet dat je in de Geest bent. Je 

bent slechts aan de goede zijde van de boom van kennis van goed en kwaad, maar satan heeft 

toegang tot beide zijdes van deze boom. 

 Wat wij doen in dit leven bepaald onze eeuwige beloningen. God geeft ons de 

mogelijkheden om Hem te dienen elk moment van elke dag. Wij moeten het verschil 

begrijpen tussen wat tijdelijke waarde heeft en wat eeuwigheidswaarde heeft. Dit inzicht zal 

jouw leven veranderen. 

 Elk ding dat je doet in de Geest heeft waarde voor de  eeuwigheid. Hetzelfde werk 

dat in het goede deel van de vleselijke natuur is gedaan heeft een tijdelijke waarde. Het zal 

verbranden. Gehoorzaamheid tot alles wat God naar voren brent, zal een beloning oogsten. 

Het heeft niets te doen met de daad zelf. Als je God gehoorzaamt omdat Hij tegen je zegt dat 

je de afwas moet doen, zul je een eeuwige beloning ontvangen. Als Hij tegen je zegt dat je in 

het buitenland moet gaan prediken, dan zul je een eeuwige beloning ontvangen. 

 Beperkt jouw gehoorzaamheid niet tot wat jij denkt dat geestelijk is. Verheerlijk 

God in alles wat je doet. De vraag die je moet stellen is, geven mijn handelen glorie en eer 

aan God? God komt de eer toe en God wil geen eer voor iets wat Hij niet heeft gedaan. Hij 

wil zich openbaren door jou heen in elk deel van het leven, maar niemand verdiend dat God 

door hem zich openbaart.  

Als jij de eer neemt van wat God door je doet, dan roof je Hem van Zijn glorie. Jesaja 

48:11 zegt, Mijn eer geef Ik aan geen ander. In 2 Samuel 6:6-7, toen Uzzah de heerlijkheid 

van God aanraakte, viel hij ter plaatse dood neer. Het is duidelijk dat Gods heerlijkheid 

aanraken een ernstige overtreding is. 

 

De Tactieken van de duivel 

 satan komt als een engel des lichts om ons te misleiden. (2 Korintiërs 11:14) Hij 

verleidt ons het natuurlijke verstand te gebruiken om het evangelie te kunnen begrijpen. Als 

hij ons eenmaal heeft overtuigd om natuurlijke leermethoden te gebruiken, is het eenvoudig 

voor hem om ons gevangen te maken met wegen die juist lijken. Deze methodes werken 

alleen in de oude natuur. 

 Als je in de nieuwe natuur leeft, is elk gereedschap van satan nutteloos. Hij heeft geen 

toegang om je te vernietigen. Hij kan alleen toegang krijgen door een leugen die hij al in jouw 

denken heeft geplaatst. Hij heeft geen toegang tot jouw geest. Daarom wordt de strijd gevoerd 

in jouw gedachten. Dit is waarom je wordt bevolen elke gedachte als krijgsgevangen te 

brengen onder de gehoorzaamheid van Christus (2 Korintiërs 10:5). Je zult nooit satan 

overwinnen als je niet toelaat om jouw gedachte te laten veranderen en vernieuwen door de 

Heilige Geest. 

 Jouw geest werd verzegeld toen je gered werd (2 Korintiërs 1:22). Voor de redding 

had satan volledige toegang tot jouw gedachten. Je was onderworpen aan hem, of het was 



door woede, rebellie, angst of een andere zonde. Het kon ook wegen die juist lijken of zelf 

rechtvaardiging. 

 Hij gebruikt toegangen in jouw vleselijke natuur. Als hij je niet kan stoppen een kind 

van God te worden, is zijn nummer één prioriteit om je te stoppen in Gods Koninkrijk op te 

groeien. Hij zal nooit stoppen om te stelen, doden of vernietigen (Johannes 10:10a) 

 De duivel wil niet dat wij leren over het Koninkrijk van God, onze erfenis of de gave 

van het eeuwige leven. Hij wil niet dat wij weten wie wij in Christus Jezus zijn. Hij wil niet 

dat wij de nieuwe natuur begrijpen en hoe deze zich in ons kan ontwikkelen. Hij wil dat wij 

onwetend zijn over het feit dat God een originele en unieke creatie in elk van ons maakt. 

  Twee koninkrijken bestaan in de geestelijke wereld; het Koninkrijk van God en het 

koninkrijk van de duisternis. Jij hebt een keuze. Je kunt ervoor kiezen in de oude natuur te 

blijven, maar er zijn gevolgen voor deze keuze. Je bent in deze natuur geboren, maar je kunt 

deze natuur afwijzen, in de Christus natuur binnengaan en wie God wil dat je bent omhelzen. 

 God heeft je gekozen voordat je werd geboren. God heeft in alles al voorzien wat 

nodig is om te worden waarvoor Hij je heeft geroepen dat je zult zijn in Zijn Koninkrijk. Het 

is onmogelijk om te worden wie God wilt dat je wordt terwijl je in de Adam natuur bent. 

 Eén van satans misleidingen is je te overtuigen dat er nog een derde keuze is. Hij 

probeert je te laten geloven dat zolang je maar goede werken doet, je ook goed bent. Je bent 

niet goed omdat er geen derde keuze is. 

 Jouw keuzes zijn niet slecht, goed of het beste. . Ze zijn slecht of het beste. De vijand 

van het beste is goed, niet slecht. Als je slecht bent dan weet je dat je verkeerd bent. 

Tenminste ben je hierover eerlijk. Als je misleidt bent dan geloof je dat je goed bent, maar je 

bent niet rechtvaardig! Rechtvaardigheid is alleen beschikbaar in Christus. 

 

Groot in het Koninkrijk van God 

 De Heer zei dat de minste in het Koninkrijk groter is dan Johannes de Doper (Matteüs 

11:11). Johannes de Doper kwam voordat het Koninkrijk geopenbaard werd door de Heilige 

Geest tijdens Pinksteren. Jezus zei dat de minste in het Koninkrijk groter is dan Johannes de 

Dooper. 

 Kijk je naar jezelf als onbelangrijk in het Lichaam van Christus? Geloof je niet wat 

Jezus over je heeft gezegd? Jij bent een deel van Zijn Lichaam. Hij weet wat jouw deel 

waard is. Als je jezelf beschouwd als de minste, is jouw potentieel nog altijd groter dan 

diegene die buiten het Koninkrijk zijn. De Geest kwam op de oude profeten, maar Hij leeft in 

jou.   

  Als je nederig bent, is Jezus de absolute Heer van jouw leven. Hij leidt elke stap in 

jouw leven; daarom heeft elke stap eeuwigheidswaarde. Jezus zei in Lukas 19:17 dat diegene 

die trouw waren in de kleine dingen zouden gezag krijgen over vele steden. Waar jij in 

eeuwigheid zult regeren heeft niets te maken met een hoge roeping in dit leven. Het heeft te 

maken met de persoon waarvoor je nu bent geroepen en jouw trouw aan deze roeping.  

 Openbaringen 17:14 verteld ons dat diegene die met het Lam komen, als Hij oorlog 

voert met de vijand, drie specifieke kwalificaties hebben. Ze zijn geroepen. Ze zijn 

uitgenodigd om een specifiek deel van het Lichaam van Christus te zijn. Ze zijn uitverkoren. 

Ze hebben Jezus toegelaten om hen te veranderen in diegene waarvoor ze geroepen zijn. Ze 

zijn getrouw om te functioneren als die persoon in Zijn Lichaam. 

 Diegene die met Hem zullen heersen en regeren moeten aan deze voorwaarden 

voldoen. Trouw wordt niet bepaald door het hebben van een succesvolle christelijke 

bediening. Het wordt volledig gebaseerd op trouw zijn aan het specifieke plan welk God voor 

jou als een individu heeft bestemt. 

 

 



 

Geef aan satan Geen Plaats 

 Je behoort satan niet toe ! Hij heeft je niet gemaakt! Stop met jezelf te identificeren 

met jouw oude natuur. Jij bent wie God zegt dat je bent, zelfs al is Zijn werk in je nog niet 

klaar. God woord geloven is de sleutel bij het bereiken van de volheid van jouw erfenis. 

 Het doet er niet toe of dat je weet welke persoon het is die  God je heeft geroepen dat 

je moet zijn. Het doet er toe of dat jouw klomp klei op de pottenbakkersschijf blijft. Laat je 

toe wat Hij wil dat er in jou gebeurd? Hij heeft een visie van wie je bent en Hij verwijderd 

alles wat daar niet bij behoort van wat Hij nu al ziet. Zijn Geest heeft de autoriteit om je alles 

te leren wat je moet weten om Zijn doel voor jou te vervullen. 

 Eén van mijn favoriete hymne is  Heb uw eigen weg, Heer. (Oorspronkelijke titel : 

Have Thine Own Way, Lord) 

Eén vers zegt, 

 

  Heb Uw eigen weg, Heer. Heb Uw eigen weg. 

  U bent de pottenbakker, ik ben de klei. 

  Vorm mij en maak me zoals U wilt. 

  Terwijl ik wacht, onderworpen en stil. 

 

 Vergeet nooit dat God in volheid kan zien. Jesaja 46:10 zegt dat God het einde vanaf 

het begin ziet. Als je jezelf hebt onderworpen aan de Heilige Geest kan satan noch enige 

andere macht in de wereld God stoppen van het doen wat Hij geautoriseerd heeft om te doen. 

Het maakt niet uit of dat je net begonnen bent of al bijna het einde van je leven hebt bereikt. 

Blijf eenvoudig op de pottenbakkersschijf. 

 Als je op de pottenbakkersschijf blijft en je onderwerpt je aan de Heer, zal God de 

volheid van jouw beslissing zien. Het tegenovergestelde is ook waar. Je zult verlies leiden als 

je weigert om Gods werk in jou te laten uitvoeren. Heb je verlies geleden? Nu is de tijd om 

jezelf te vernederen, je zonde te belijden en je te bekeren. Dit zal jouw toekomst dramatisch 

veranderen. 

 

Het Verhaal van Dr. Keith Jenkins 

 Dr. Keith Jenkins is onze internationale coördinator en één van de apostolische 

dienaars die ik getraind heb. Hij was niet in staat van rebellie zoals bij mij het geval was. Hij 

was een uitblinkende predikant terwijl hij een academische graad aan het halen was. Hij bad 

voor mensen, zag hen genezen en leidde velen tot de Heer. De Geest van de Heer was actief 

in hem en veel goede dingen gebeurde door zijn werk. 

 Het probleem was dat hij de heer van zijn bediening was en hij was trots op wat hij 

had gedaan. Toen hij mij hoorde prediken kon hij niet aanvaarden dat alles wat hij vanuit zijn 

eigen heerschappij  had gedaan in vuur zou opgaan. Hij zag de vruchten van zijn wat door 

hem heen bewerkt werd en dit had waarde voor hem. Het was moeilijk voor hem om onder 

ogen te zien dat zijn werken geen eeuwigheidswaarde hadden. 

 Aaron Ross en ik hadden een lange conferentie bij hem thuis in Derby, Engeland. De 

woonkamer van dat huis was erg klein. De eerste avond kwamen er drie mensen: Keith, zijn 

huisbaas en zijn verloofde, Louise. Omdat er die eerste avond slechts drie mensen waren, 

vroeg ik aan de Heer of dat we de andere bijeenkomsten moesten annuleren. Hij zei;   Nee, 

Keith heeft reclame gemaakt voor deze conferentie en je moet elke sessie spreken die hij heeft 

geadverteerd. Ik heb toen vijf dagen onderwijs gegeven. Na de eerste sessie, waren alleen 

Aaron, Keith, Louise en ik over. 

 Zelfs na vijf dagen bleef hij denken:  Er moet zeker wel iets goeds zijn in alle dingen 

die ik gedaan heb. Het duurde niet lang voordat Keith’s trots openbaar werd. Uiteindelijk 



schreeuwde hij het uit naar God en zei: Ik kan niet geloven dat ik niets heb gedaan wat 

eeuwigheidswaarde heeft. De Heilige Geest kwam sterk over hem en God sprak duidelijk: 

Alles wat jij ooit hebt gedaan in Mijn naam is als een vuile lap in Mijn ogen (Jesaja 64:6). 

Het heeft helemaal geen waarde in Mijn Koninkrijk. 

 Keith heeft die dag totaal alles opgegeven en zijn heerschappij  was vanaf toen geen 

probleem meer. Het was eenvoudig hem op te leiden omdat hij nooit meer terugkeek op zijn 

verleden. Hij werd naderhand ingewijd als apostel. Hij koos ervoor om de waarheid te 

omhelzen, zijn zonden te belijden en vanuit zijn hart zich te bekeren. Hij was misleidt omdat 

hij omging met diegene waarvan men zou verwachten dat ze volwassen waren. In het proces 

leerde hij wegen die juist lijken. 

 

Nieuwe Schepping 
 Paulus was bang nadat hij tot andere had gepredikt, hijzelf zou worden afgewezen. (1 

Korintiërs 9:27) De Amplified Bijbel (Classic) zegt, Maar [net als een boxer] sla ik mijn 

lichaam [behandel ik het ruw, tuchtig ik het door ontbering] en onderwerp het, uit angst 

nadat ik het Evangelie en dingen die hierop betrekking hebben, aan andere heb verkondigd, ik 

zelf ongeschikt zou worden [niet voor de test slagen, afgekeurd en afgewezen als een 

huichelaar]. Hij zag in dat hij kon worden verstoten voor trouweloosheid mogelijk was. 

 Hoe zit dat met jou? Heb jij dit soort vrees voor de Heer? Je kunt excuses maken voor 

jouw oude natuur. Je kunt de waarheid negeren dat God alle zonden in het vlees heeft 

veroordeeld (Romeinen 8:3). Of je kunt de waarheid geloven en je bekeren. 

 Je hebt een nieuwe natuur. Je wordt bevolen jouw oude natuur te begraven en alleen 

nog maar in de nieuwe natuur te leven. Je werd niet ontworpen om twee naturen in je te 

hebben. Jozua 24:15a zegt, kiest dan heden, wie gij dienen zult. Het is eenvoudig. Of je kiest 

voor jouw oude natuur of jouw nieuwe natuur, welk de natuur van Christus is. 

 Vanaf het moment dat je gered werd, begon God met het proces van het maken van 

een nieuwe creatie in Christus. 2 Korintiërs 5:17 zegt, Zo is dan wie in Christus is een nieuwe 

schepping; het oude is voorbijgegaan, zie , het nieuwe is gekomen. Nieuwe schepping 

betekent, origineel gevormd (correct, de daad, impliciet, het ding, letterlijk of figuurlijk);- 

bouwen, voortbrengen, wezen, verordening (G#2937). Merk op dat dit vers zegt dat je een 

nieuw wordt in Christus. Maar geen carrière van oude dingen die weg moeten sterven. Blijf 

in Christus en ontvang deze belofte! 

 Verwacht dat jouw gedachten vernieuwd worden naarmate het wordt gewassen door 

het water van het Woord (Efeziërs 5:26). Je kunt de gedachte van Christus hebben, ook al was 

je voorheen vleselijk denkend. In Christus heeft satan geen plek. Dit betekend niet dat je 

perfect bent. Het betekend dat je constant bent. 

 Van alle heiligen in het verleden, heden of toekomst, zal er nooit eenzelfde persoon 

zijn als jij. Wie jij bent is zo uniek als een sneeuwvlok. Wij hebben allemaal de mogelijkheid 

om Christus natuur te hebben en een deel van het Zijn Lichaam te zijn, maar geen twee 

onderdelen zijn hetzelfde. Jij bent een origineel, uniek, één uit duizend creatie in Gods 

Koninkrijk. 

 

Glorie tot Glorie 

 2 Korintiërs 3:18 zegt: En wij allen, die met een aangezicht, waarop geen bedekking 

meer is, de heerlijkheid des Heren weerspiegelen, veranderen naar hetzelfde beeld van 

heerlijkheid tot heerlijkheid, immers door de Here, die Geest is. Als je trouw bent daar waar 

je bent, dan zal meer aan je worden gegeven (Matteüs 13:12). De Heer heeft voornemens om 

jou te bewegen en veranderen van glorie tot glorie. 

 Toen God mij in de bediening riep was mijn eerste taak als student. De Geest van de 

Heer stelde me in staat om een goede student te zijn. Ik verwachte van Hem om aan mij te 



leren wat ik nodig had om te weten. Als ik een vraag had, vroeg ik het aan Hem en geloofde 

dat Hij me zou antwoorden. Ik handelde af met mijn twijfels zodat mijn geloof consistent 

bleef werken. Ik wilde elk gebied uit roeien welk de duivel gebruiken kon om mij te hinderen 

voor mijn roeping. 

 Ik ben een deel van het Lichaam van Christus en dat ben jij ook. Ik ben geroepen om 

een deel te zijn van de Bruid en dat ben jij ook. Ik ben uniek en daarom verschillend van ieder 

ander in het Lichaam en dat ben jij ook. Ik verheerlijk God in mijn leven en dat kun jij ook. 

De wil van de Vader wordt in mijn leven gedaan vanwege de keuzes die ik maakte. Datzelfde 

kan ook in jouw leven. Ik werk samen met God en de Heilige Geest heeft alles verwijderd dat 

mij wilde stoppen. Jij kunt hetzelfde doen en hetzelfde resultaat ontvangen. 

 

De Juiste Houding naar de Oude Natuur toe 

 Ik identificeer mezelf niet met de oude natuur. Ik beschouw deze dood zoals Paulus 

geïnstrueerd heeft in Romeinen 6:11. Alles van de oude natuur dat afkomstig was van satan, 

direct of indirect, verwerpt ik. Ik heb in het verleden me wel hieraan onderworpen, maar ik 

verwerp het nu. Ieder deel van mij dat door de adam natuur werd gevormd en niet is wat God 

zegt dat ik ben, dat beschouw ik als dood. De man die door satan werd beïnvloed is niet wie ik 

ben. 

 Paulus beschouwde de oude natuur als dood ook al was dit proces nog niet afgerond. 

Als dit werkte voor Paulus en mij, zal het zeker werken voor jou. Je moet deze vragen eerlijk 

beantwoorden om na te gaan waar je geestelijk je bevindt. 

Heb ik de keuze gemaakt om mijn vlees als dood te beschouwen? Waarom of waarom 

niet? 

Wat hindert mij om Jezus met mijn gehele hart te volgen? 

Welke leugens van mijn oude natuur houden mij nog gevangen? 

De nieuwe creatie die in jou is gevormd, reflecteert het niveau van jouw vertrouwen 

met je gehele hart in Jezus als jouw Heer. De meeste mensen vertrouwen de Heer niet met 

hun gehele hart en dat beperkt Hem dan hoeveel Hij kan doen. Als je snel en dramatisch wil 

veranderen, dan moet je Hem met jouw gehele hart vertrouwen. Waarom nu niet beginnen? 

Kies ervoor Hem te vertrouwen en Hij zal Zijn werk in jou doen. 

 Vele gelovigen denken dat als je God met je gehele hart vertrouwt dit dan betekend dat 

elk deel van jouw Hem vertrouwt. Ik weet dat dit hetzelfde klinkt maar dat is het niet. Ik 

maakte de keuze om Hem met mijn gehele hart te vertrouwen en daarna pakte hij de gebieden 

aan, die niet in overeenstemming waren met deze keuze, naarmate Hij mijn denken 

veranderde. 

 

De Hotel Gelijkenis 

 Om het vertrouwen van de Heer met je gehele hart uit te leggen, zal ik een illustratie 

gebruiken van een groot hotel met duizend kamers. Elke kamer is een deel van jouw karakter. 

Misschien vertrouw je God in vijftig van die kamers, maar je hebt negenhonderd en vijftig 

kamers waarin je Hem nog niet vertrouwt. 

 Wij hebben de neiging om telkens één deur te openen. In één beslissing had ik 

gekozen om aan God de loper te geven die alle duizend deuren open kan maken. Hij kan elke 

deur openen welke Hij kiest en wanneer Hij kiest. 

 satan probeerde mij te misleiden. Hij zei tegen me dat God alle deuren op één keer zou 

openen en dit overweldigend zou zijn. Hij zei dat alles wat ik ooit verkeerd had gedaan aan 

het licht zou komen op hetzelfde moment. God doet dat niet. Hij begint in één kamer en 

heeft daar gemeenschap me je. Dan gaat Hij naar een andere kamer welke je hindert om naar 

het volgende niveau te gaan totdat die kamer opgeruimd is. 



 Er kan een kamer zijn met vijftig dingen erin waarmee moet worden afgerekend 

voordat die gehele kamer God vertrouwt. Hij geeft je de genade om elke keer aan één gebied 

te werken. Als Hij besluit dat het niet langer tijd is om aan die kamer te werken, sluit Hij de 

deur en draait de sleutel om. Alles andere in die kamer is bedekt met genade totdat het tijd is 

voor de Geest er weer aan te werken. Dit wordt dan niet tegen je gehouden. 

 God ziet altijd wat er achter elke deur in jouw hotel is. Waarom Hem niet de loper 

geven zodat Zijn werk in jou kan worden voltooid?  Op deze manier wordt je van dag op 

dag vernieuwd en wordt je zoals Christus. Het is tijd om eerlijk te zijn en toe te geven wat je 

allemaal hebt toegelaten satan te doen vanwege onwetendheid, ongeloof of rebellie. 

 

Jouw Keuze 

 In Timoteüs 1:13-14 zegt Paulus van zichzelf: Hoewel ik vroeger een godslasteraar en 

een vervolger en geweldenaar was. Maar mij is ontferming bewezen, omdat ik het in mijn 

onwetendheid, uit ongeloof, gedaan heb, en zeer overvloedig is de genade van onze Here 

geweest, met het geloof en de liefde van Christus Jezus.  Paulus vervolgde de kerk maar 

ontving overvloedige genade omdat Hij het in onwetendheid had gedaan. 

 God veroordeeld of keurt je niet af. Hij probeert je veilig te stellen van eeuwig 

oordeel. De Heilige Geest helpt je te zien welke werkzaamheden afkomstig zijn van satan. 

Waarom zou je iets wat satan heeft gedaan beschermen? Je zou vrij willen komen van 

satanische, vleselijke werken zodat ze vervangen kunnen worden met Gods werken. 

 God geeft aan iedereen de mogelijkheid om voor Hem te kiezen. Hij zal jouw vrijheid 

om te kiezen niet overschrijden, maar Hij beïnvloed jouw beslissingen, satan doet hetzelfde. 

Hij kan je niet dwingen de verkeerde keuzes te maken, maar hij probeert je ook te 

beïnvloeden. 

 Als je jezelf niet onderwerpt voor God, dan ben je al onderworpen aan satan. Jij 

bent in zijn koninkrijk en hij heeft toegang tot je. Er zijn beperkingen die God heeft gesteld 

voor satan te kunnen doen, maar hij kan jouw leven ellendig maken. De keuze is aan jou. Jij 

alleen zult voor God staan en de gevolgen van jouw keuzes ontvangen. 

 In Openbaringen 3:5 worden wij gewaarschuwd: Wie overwint, zal aldus bekleed 

worden met witte klederen; en Ik zal zijn naam geenszins uitwissen uit het boek des levens, 

maar Ik zal zijn naam belijden voor mijn Vader en voor zijn engelen. Dit Bijbelvers zal de 

vreze van God in je ontwikkelen. Waarom zou Hij zeggen dat Hij je niet uit het boek des 

levens zal uitwissen tenzij dit ook mogelijk is? Jouw waarborg wordt gevonden in het 

overwinnen van jouw vlees en satan. De beslissing die je nu maakt, zal jouw plaats in de 

eeuwigheid bepalen. 

 

Het Tijdperk van Genade 

 Wij leven in de eeuw van de genade, maar wat gebeurd er als de genade opraakt? Wat 

als God beslist om Zijn genade te stoppen? Toen men in het Oude Testament bepaalde wetten 

overtraden, werd men gestenigd totdat de dood volgde. Deuteronomium 18:20-22 vertelt ons 

dat wanneer een profeet één valse profetie uitsprak, hij ter dood werd veroordeeld. Hoeveel 

belijdende profeten vandaag de dag zou onder deze wet nog levend zijn? 

 In Handelingen 5:1-5 logen Ananias en Sapphira tegen de Heilige Geest en vielen ter 

plaatse dood neer. De tijd tussen toen zij tegen Hem zondigden en het oordeel werd geveld 

was ogenblikkelijk en dat was gedurende het kerktijdperk. 

 Wij zijn al meer dan twee duizend jaar in het kerktijdperk. De tijd tussen 

ongehoorzaamheid en oordeel is verlengd. Of je dit hebt opgemerkt of niet, het wordt nu 

steeds korter. De tijd voor uitstelgedrag neemt af. 1 Petrus 4:17 zegt: Want het is nu de tijd, 

dat het oordeel begint bij het huis Gods; als het bij ons begint, wat zal het einde zijn van hen, 

die ongehoorzaam blijven aan het evangelie Gods? 



 Wij hebben de neiging om het Bijbelvers te negeren dat zegt: Let dan op de 

goedertierenheid Gods en Zijn gestrengheid (Romeinen 11:22a). Wij veronachtzamen 

Matteüs 10:28: En weest niet bevreesd voor hen, die wel het lichaam doden, maar de ziel niet 

kunnen doden; weest veeleer bevreesd voor Hem, die beide, ziel en lichaam, kan verderven 

in de hel. Je kunt genade niet eisen. 

 Exodus 33:19 zegt: Hij nu zeide: Ik zal mijn luister aan u doen voorbijgaan en de 

naam des Heren voor u uitroepen: Ik zal genadig zijn, wie ik genadig ben, en Mij ontfermen, 

over wie Ik Mij ontferm. Deze waarheid wordt in Romeinen 9:15 en 18 herhaald. Als iedereen 

in deze wereld denkt dat God iemand genade moet schenken en Hij doet het niet, is dat Zijn 

beslissing om te maken. Hij is de Heer en God. Wie denken wij die we zijn om Hem in twijfel 

te trekken? God zal Zijn keuzes maken, nu is de tijd om jouw keuzes te maken. 

 

De Beslissing Ligt aan Jou: Wie ben Jij en Wie zul Jij Zijn? 

 Wie je dient bepaald wie je bent. God heeft al besloten wie jij bent. Ga je worden wie 

God al heeft gezegd dat je bent? Als je dat wilt, dan moet Jezus voortdurend jouw 

functionele Heer van jouw leven zijn. Als je Hem niet wilt vertrouwen, je aan Hem wilt 

onderwerpen en je wilt niet veranderd worden, dan heb je al je keuze gemaakt. Gelukkig is 

bekering beschikbaar en je kunt nog altijd een andere keuze maken. 

 Jij bent Gods kind en Hij heeft een heerlijk plan voor jou. Vraag aan de Heilige Geest 

voor openbaring van wie je echt bent. 

 Wat zijn de redenen dat ik God niet vertrouw? 

 Waarom weersta ik om veranderd te worden in de unieke  persoon die ik ben geroepen 

om te zijn? 

 Wie ben ik en wie wil ik worden? 

 


